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Sēdes darba kārtība: 

1. Par plānošanas dokumenta "Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 

2024.- 2029. gadam" apstiprināšanu. 

2. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 

"Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi". 

3. Par zemes vienību daļu un uz tām esošo pašvaldības autoceļu posmu nodošanu Satiksmes 

ministrijai turējumā uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt pašvaldības 

autoceļu posmus. 

4. Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-Dane" daļas lietošanas tiesību piešķiršanu 

Latvijas Republikas Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību 

aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā. 

5. Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

6. Par Kurmenes tautas nama skatuves aizkaru un mehānismu iegādi. 

7. Par līdzekļu pārdali Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvaldes" 

Mežotnes pilskalna kompleksa budžetā. 

8. Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Bauskas 

apvienības pārvalde". 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" budžeta līdzekļu 

pārdali. 

10. Par pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" budžeta grozījumiem. 

11. Par pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" budžeta grozījumiem. 

12. Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

13. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts 

sociālās apdrošināšanas aģentūru. 

14. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS "Attīstības 

finanšu institūciju ALTUM". 

15. Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar 

Nodarbinātības valsts aģentūru. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa "Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

18. Par sadarbības partnera piesaistes konkursu. 

19. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

20. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, Bauskā. 

21. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, Bauskā. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
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26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-

6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 5"-

16, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 6"-

4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 7"-

15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas ielā 4–

13, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-6, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-4, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Svelmes"-7, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Rīgas iela 43A, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Liepziedi", Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulaine 21"-24, 

Saulainē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā iela 

20, Code), Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Zemzari"-38, 
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Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par siltumenerģijas tarifa apstiprināšanu "Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā. 

 

 

1.p. 

Par plānošanas dokumenta "Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 

2024.- 2029. gadam" apstiprināšanu. 

 

(B.Šumina, E.Ķemere, I.Pētersone, A.Mačeks, G.Kalniņš, M.Mediņš) 

 

Ziņo: B.Šumina, E.Ķemere. 

 B.Šumina ziņo, ka sagatavots lēmuma projekts par plānošanas dokumenta “Bauskas 

novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 2024.-2029. gadam” apstiprināšanu. 

Izglītības likuma 17. panta trešās daļas 1.1 punkts nosaka, ka pašvaldība saskaņā ar Ministru 

kabineta apstiprinātajās izglītības attīstības pamatnostādnēs noteiktajiem mērķiem izstrādā 

izglītības attīstības stratēģiju. Saskaņā ar Bauskas novada pašvaldības un SIA “Ķemers Business 

and Law Company” līgumu “Bauskas novada izglītības attīstības stratēģijas un rīcības plāna 

2024.-2029. gadam izstrāde” veikta stratēģijas 1.  redakcijas izstrāde, ietverot esošās situācijas 

izvērtējumu un stratēģiskās daļas un rīcības plānu, kas apstiprināta Bauskas novada domē 

26.09.2024. un nodota publiskajai apspriešanai laika posmā no 30.09.-30.10.2024. Publiskās 

apspriešanas ietvaros tika saņemts viens iedzīvotāja iesniegums ar priekšlikumiem. Ņemot vērā 

Bauskas novada domes Izglītības, kultūras un sporta komitejā, Finanšu komitejā, Vides un 

attīstības komitejā sniegtos ieteikumus un publiskajā apspriešanā saņemtos priekšlikumus, tika 

veikta stratēģijas gala redakcijas precizēšana un izstrāde. Stratēģijas 1. daļā aktualizēti dati par 

izglītojamo skaitu 2024./2025. mācību gadā, apkopoti centralizēto eksāmenu dati 2023./2024. 

mācību gadā, veikti secinājumi atbilstoši aktualizētajiem datiem. Pēc Vides un attīstības 

komitejas sēdes atkārtoti veikti 1. daļas precizējumi. Lūdz dokumenta izstrādātāju SIA “Ķemers 

Business and Law Company” pārstāvi E.Ķemeri informēt par stratēģijas 2. daļā aktualizētajiem 

datiem un iekļautajiem priekšlikumiem.  

 E.Ķemere prezentācijas veidā informē par Bauskas novada domes komitejās un domes 

sēdē saņemtajiem un privātpersonas iesniegtajiem priekšlikumiem. Publiskās apspriešanas laikā 

no 30. septembra līdz 30. oktobrim saņemts vienas personas priekšlikums. Pēc komitejās un 

domes sēdē saņemtajiem priekšlikumiem, veikti redakcionāli labojumi un papildinājumi 14. 

tabulā par izglītības iestāžu projektiem - precizēts par Bauskas Valsts ģimnāzijas dalību MOT 

pusaudžu motivācijas programmā; papildināta informācija par skolēnu mācību uzņēmumiem un 

par izglītības infrastruktūras sporta skolas “Dartija” 2. kārtas projekta pabeigšanu; papildināta 

informācija par izglītojamo pārvadājumiem saskaņā ar Izglītības ministrijas uzstādījumiem un 

Tiesībsarga norādījumiem; precizēti novada sporta skolu nosaukumi un rīcības virziena par 

administratīvās kapacitātes stiprināšanu sasniedzamais rezultāts; veikti teksta formatēšanas 

precizējumi rīcības plānā – atkārtota tabulas skaidrojošā līnija katrā lpp.; lēmuma projektam 

pievienots stratēģijas kopsavilkums, balstoties uz Vides un attīstības komitejā izteikto 

priekšlikumu, definējot dokumenta mērķi, stratēģiskos mērķus, prioritātes un no tām izrietošos 

rīcības virzienus, kā arī dokumenta uzraudzību. Pēc privātpersonas iesniegtajiem priekšlikumiem 

veikts speciālo izglītības iestāžu izvērtējums atbilstoši izstrādātajiem kritērijiem un pieņemto 

domes lēmumu par Mežotnes pamatskolas dalību projektā (23. lp.); papildināta sadaļa par 

mūžizglītības iespējām novadā (34. lp.) - tika apzināta papildus informācija no NVA un 

izglītības iestādēm par nepieciešamajām specialitātēm Zemgales reģionā (ražošanas jomu 

vadītāji, administratīvie vadītāji, celtniecības un viesmīlības speciālisti), pēc pieprasījuma ir 

gatavībā sagatavot nepieciešamo specialitāšu izglītības programmas; nepieciešams vērst 

uzmanību uz jaunās paaudzes vērtību sistēmu un darba tirgus tendenču attīstību; mūžizglītības 

pieejamībai izskatīt iespēju mainīt Kandavas Lauksaimniecības tehnikuma Saulaines 
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struktūrvienības pakļautību Bauskas novada pašvaldības interesēs, veicot risku izvērtējumu; 

precizēta informācija par politikas plānošanas dokumentiem un uzturēta konsekvence prioritātēs 

un veikti redakcionāli labojumi.  

 I.Pētersone pateicas par ieguldīto darbu un norāda, ka stratēģija ir būtiski nepieciešama, 

lai saprastu izglītības tīkla attīstību novadā, ņemot vērā demogrāfijas situāciju, un vērš uzmanību 

uz rīcības plāna svarīgumu, jautājot, kā plānots izvērtēt izglītības iestāžu skaitu un to pakāpes 

maiņu novadā un līdz kuram brīdim; vai infrastruktūra ir atbilstoša vai nepieciešami uzlabojumi, 

procesus saistot ar budžeta izvērtēšanu; deputātiem nav iesniegta informācija par nākamajā 

mācību gadā plānoto izglītības iestāžu tīklu – ja tas paliek pašreizējā situācijā, kādas ir šo iestāžu 

prioritātes infrastruktūras uzlabošanā, jo rīcības plāns paredzēts periodam līdz 2029. gadam, kas 

rada nekonkrētību. B.Šumina atbild, ka primāri jāizvērtē izglītības iestāžu atbilstība IZM 

izvirzītajiem kritērijiem – stratēģijas abas daļas norāda, ka izglītības iestādes kritērijus neizpilda, 

tāpēc praktiski jau janvārī ir jāpieņem lēmumi par izglītības iestāžu tīkla nepieciešamo 

sakārtošanu un jāizvērtē tās izglītības iestādes, kurām tiks mainīta izglītības pakāpe, visam secīgi 

seko arī infrastruktūras sakārtošana. I.Pētersone jautā, kas traucē šo jautājumu izskatīt novembra 

vai decembra domes sēdē, ja process ir izanalizēts un izskatāms kontekstā ar nākamā gada 

budžetu. B.Šumina skaidro, ka uz doto brīdi neviena izglītības iestāde netiks reorganizēta un 

saglabā līdzšinējās izglītības pakāpes. A.Mačeks norāda, ka nav apstiprināts IZM finansēšanas 

modelis, pēdējais termiņš ir 6 mēneši pirms jaunā mācību gada sākuma; šomēnes apstiprinot 

stratēģiju, jāuzsāk darbs, lai janvārī saprastu, kā notiek virzība; nepieciešamajam finansējumam 

varēs veikt grozījumus, paredzot līdzekļus no prioritāriem pasākumiem, tāpēc šobrīd pieņemt 

sasteigtus lēmumus bez izvērtējuma nav gudri. I.Pētersone vērš uzmanību, ka izvērtējums ir – 

IZM izvērtēšanas kritēriji vēl nav apstiprināti, bet jāsaprot pašvaldības iedzīvotāju vajadzības un 

izglītības kvalitātes programmas; ja nebūtu kritēriju un spiediens no IZM, tad tādā gadījumā 

vienkārši atstāj visu kā ir bez sava redzējuma, kā gribētu attīstīt šo tīklu, jo stratēģija ir plašāka, 

rīcības plānā visi infrastruktūras pasākumi ir iekļauti; pēc stratēģijas analīzes var noteikt 

prognozējamo izglītības iestāžu nākotni vai izglītības pakāpes samazināšanu; aktualizē 

sasaukuma sākumā izteikto viedokli, ka šie jautājumi jau bija jārisina pašā sākumā, tuvojas 

vēlēšanas, kad šis jautājums par izglītības sistēmas attīstību un kvalitāti atkal tiks atlikts.  

 G.Kalniņš piekrīt deputātes I.Pētersones viedoklim par izvērtējumu un norāda, ka 

nepieciešamie finanšu līdzekļi ir jāizvērtē jau budžeta izstrādes laikā no neparedzēto gadījumu 

pozīcijas, nav pareizi tos pēc tam meklēt prioritāro projektu pozīcijā; vērš uzmanību, ka esošās 

situācijas izvērtējumā izmantotas vairākas datu bāzes – ja ir salīdzināmie skaitļi, pieturēties pie 

viena datu avota (13. lp.).  

 A.Mačeks rosina līdz domes sēdei precizēt vienu informācijas avotu, kas būtu CSP 

norādītie dati. B.Šumina ņem vērā. 

 M.Mediņš jautā par Vides un attīstības komitejā deputātes L.Bahas rosinājumu stratēģijas 

sākumā iekļauto kopsavilkumu. B.Šumina atbild, ka kopsavilkums pievienots lēmuma 

projektam, līdz domes sēdei tas tiks iekļauts stratēģijā. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt vienoto informācijas avotu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par plānošanas dokumenta 
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"Bauskas novada izglītības attīstības stratēģija un rīcības plāns 2024.- 

2029. gadam" apstiprināšanu". 

 

 

2.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 

"Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi". 

 

(B.Šumina, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 30. 

maija noteikumos Nr. 4 “Bauskas novada pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”. 

Tika lūgts visām izglītības iestādēm iesaistīties un izteikt priekšlikumus grozījumiem 

noteikumos saistībā ar izglītības iestāžu vadītāju mēnešalgas noteikšanas kritērijiem, pirmsskolas 

izglītības posmiem piemērojamiem izglītojamo vecumiem u.c. Apkopotie priekšlikumi tika 

izskatīti Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītāju profesionālās darbības 

novērtēšanas komisijā. Ņemot vērā paredzamo papildinājumu un precizējumu ietekmi uz 

pašvaldības budžetu, to lietderību pašreizējā mācību gadā, noteikumu grozījumi paredz precizēt 

pirmsskolas izglītojamo sadalījumu pēc vecuma atbilstoši izglītības posmiem, papildināt 

izglītības iestāžu vadītāju mēnešalgas noteikšanas kritērijus līdz profesionālās darbības 

novērtēšanai un saistībā ar IZM noteikto Valsts ģimnāzijas kritēriju izstrādi. Veiktie grozījumi:  

papildināts 7.2. apakšpunkts aiz vārdiem “no piecu gadu vecuma” ar vārdiem un simboliem “(3. 

izglītības posma pirmsskolas izglītojamie)”; noteikumi papildināti ar 11.1 punktu “Izglītības 

iestādes vadītājam, stājoties amatā, ņemot vērā viņa profesionālo pieredzi un kompetenci, līdz 

laikam, kad dibinātājs ir veicis profesionālās darbības novērtēšanu (ne ātrāk kā 6 mēnešus no 

stāšanās amatā), var noteikt piemaksu: no valsts budžeta mērķdotācijas finansētas izglītības 

iestādes vadītājam līdz 10 % no aprēķinātās pamatalgas likmes, no pašvaldības budžeta 

finansētas izglītības iestādes vadītājam līdz 5 % no aprēķinātās pamatalgas likmes.”; papildināts 

15. punkts aiz vārdiem “budžeta finansējumu” ar vārdiem un simboliem “1. un 2. posma 

izglītības posma”; aiz vārda “izglītojamo” ar vārdiem un simboliem “(no 1,5 gada līdz 5 gadu 

vecumam)”; papildināts 1. pielikuma 2. kritērijs “izglītības kvalitātes veicināšana un pieejamības 

nodrošināšana” ar 2.1.5.1 apakšpunktu “Valsts ģimnāzijas kritēriju izpilde 5 %”; noteikumi 

papildināti ar 33.1 punktu “Bauskas novada pašvaldības 2024. gada 28. novembra noteikumi Nr. 

__ “Grozījumi Bauskas novada domes 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 “Bauskas novada 

pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi”” stājas spēkā un tiek piemēroti no 2024. gada 

1. decembra.”. Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, aicina atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu.  

 G.Kalniņš jautā par 15. punkta korekciju no 1,5 gada līdz 5 gadu vecumam – vai 

piecgadīgie bērni iekļaujas līdz 6 gadu vecumam. B.Šumina paskaidro, ka līdz 5 gadu vecumam 

mācību gada vidū finansējumu nodrošina pašvaldība, bet ar nākamā gada 1. septembri, ja bērnam 

ir 5 gadi, tas būs valsts budžeta mērķdotācijas finansējums, tātad obligātajā apmācībā; tāpēc 

vairākās vietās veikts precizējums par 1. un 2. posma pirmsskolas izglītības periodu un par 3. 

posma pirmsskolas izglītības periodu, jo 3. posms atbilst obligātās apmācības periodam, kas ir 

valsts budžeta mērķdotācijas finansēts. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2024. gada 30. maija noteikumos Nr. 4 "Bauskas novada 

pašvaldības pedagogu darba samaksas noteikumi"". 

 

 

3.p. 

Par zemes vienību daļu un uz tām esošo pašvaldības autoceļu posmu nodošanu Satiksmes 

ministrijai turējumā uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt pašvaldības 

autoceļu posmus. 

 

(B.Leitlante, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

 

Ziņo: B.Leitlante. 

Pašvaldībā saņemta SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” vēstule par sadarbības līguma 

noslēgšanu starp pašvaldību un Satiksmes ministriju Rail Baltica projekta posmā “Misa – 

Latvijas/Lietuvas robeža” uz būvdarbu laiku. Sadarbības līguma projekts paredz sadarbību 

vietās, kur būvdarbi skars pašvaldības autoceļu tīklu, proti, šo autoceļu posmu pārbūvi vai 

nojaukšanu vai aizvietošanu, kā arī sadarbību, kā tiek pārņemtas zemes vienības un objekti 

Satiksmes ministrijas turējumā un kā notiek šo objektu uzturēšana būvniecības laikā un pēc 

darbu pabeigšanas. Šajā līgumā Rail Baltica projektā skartie autoceļi iedalīti 2 grupās, kas 

attiecīgi attēloti pielikumos. Pirmajā pielikumā - autoceļu posmi, kurus paredzēts pārbūvēt, 

otrajā -  iekļautie autoceļi atrodas uz valstij nodotas zemes un paredzēti nojaukšanai, to vietā 

projektēti citi piekļuves risinājumi īpašumiem. Bauskas novada dome 2022. gadā pieņēma 

lēmumus “Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada pašvaldībai piederošā autoceļa 

“Audrupi-Krieviņi–V1047” posma pārbūvi” un “Par Rail Baltica projektā skartā Bauskas novada 

pašvaldībai piederošā autoceļa “P92 (Kokles)-Valdēni-Mellupes-P92” posma pārbūvi”, kuros 

tika nolemts atbalstīt EDzL ierosinājumu veikt pašvaldībai piederošo autoceļu “P92 (Kokles)–

Valdēni–Mellupes–P92”, un “Audrupi-Krieviņi-V1047”, Iecavas pagastā posma pārbūvi un 

noslēgt sadarbības līgumus. Sadarbības līgumi netika noslēgti, jo EDzL radās nepieciešamība tos 

pilnveidot un sastādīt jaunā redakcijā. Ņemot vērā iepriekš minēto, abi lēmumi ir atceļami. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot Satiksmes ministrijai turējumā zemes vienības daļas un uz 

tām esošos pašvaldības autoceļa posmus to pārbūvei saskaņā ar 1. pielikumu, atļaut nojaukt 

Bauskas novada pašvaldības autoceļu posmus, kas atrodas uz valsts īpašumā Satiksmes 

ministrijas personā esošajām vai valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā pārņemamajām 

zemes vienībām saskaņā ar 2. pielikumu, apstiprināt sadarbības līguma projektu un noslēgt 

sadarbības līgumu ar Satiksmes  ministriju, un atcelt Bauskas novada domes ar 2022. gada 27. 

oktobra lēmumus Nr. 511 un Nr. 512.  

G.Kalniņš jautā, vai pielikumos nevajadzētu pievienot ceļu posmu garumus un kas tos 

koriģēs. B.Leitlante atbild, ka būvniecības laikā parametri tiks konkretizēti, grafiskajos 

pielikumos platības ir atrunātas sīkā drukā. G.Kalniņš vērš uzmanību ceļu garuma prognozi 

norādīt arī 1. un 2. pielikuma kolonnās. A.Mačeks papildina, ka norādot ceļu garumus, tie var 

nesakrist ar esošo situāciju, tad vajadzēs veikt lēmuma grozījumus – platība ir noteikta saskaņā 

ar pielikumu.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par zemes vienību daļu un uz tām esošo 

pašvaldības autoceļu posmu nodošanu Satiksmes ministrijai turējumā 

uz Rail Baltica būvniecības laiku un atļauju nojaukt pašvaldības 

autoceļu posmus". 

 

 

4.p. 

Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-Dane" daļas lietošanas tiesību piešķiršanu 

Latvijas Republikas Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību 

aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā. 

 

(L.Mežsarga) 

 

Ziņo: L.Mežsarga. 

Pašvaldībā saņemts SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” iesniegums, kurā  EDzL lūdz 

pašvaldību pieņemt lēmumu par līguma par nekustamā īpašuma “Griķu skola-Čugas-Dane”, 

Ceraukstes pagastā, Bauskas novadā daļas lietošanas tiesību piešķiršanu Latvijas Republikas 

Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību aprobežojuma nostiprināšanu 

zemesgrāmatā noslēgšanu 0,0168 ha platībā, paredzot, ka Satiksmes ministrija bez atlīdzības 

lieto minēto nekustamo īpašumu Rail Baltica projekta valstij piederošas publiskās lietošanas 

dzelzceļa infrastruktūras būvniecībai un ekspluatācijai, saskaņā ar Rail Baltica realizācijai 

nepieciešamās zemes vienības robežu un platības plānu. Uz zemes gabala daļas tiks izbūvēta 

estakāde, zem kuras atradīsies publiskās lietošanas pašvaldības infrastruktūra. Dzelzceļa likums 

nosaka, ka zeme valsts publiskās lietošanas dzelzceļa infrastruktūras zemes nodalījuma joslā ir 

valsts īpašums, bet, ja infrastruktūra ir izvietota uz estakādēm, līnijām, tiltiem, ceļu pārvadiem, 

tad zemes īpašnieks cita starpā var būt arī pašvaldība. Šādos gadījumos likums nosaka, ka starp 

valsti un zemes īpašnieku ir jānoslēdz līgums par īpašuma tiesību aprobežojumiem. EDzL kā 

Satiksmes ministrijas pilnvarotā persona rīkojas uz deleģējuma līguma pamata un piedāvā 

noslēgt līgumu, kura noteikumi paredz, ka aprobežojums ir spēkā tik ilgi, kamēr pastāv izbūvētā 

estakāde un visus izdevumus, kas ir saistīti ar juridiskām formalitātēm, plāniem, dokumentācijas 

sagatavošanu, sedz SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas”. Būvdarbu laikā aprobežoto īpašumu un tam 

piederošās teritorijas uzturēšanu veiks būvnieks, bet pēc būvniecības pabeigšanas - pašvaldība. 

Īpašuma tiesību aprobežojums paredz, ka īpašuma daļa nav nododama atsavināšanai trešajai 

personai. Pašvaldību likumā ir noteikts, ka lēmumu par īpašuma apgrūtināšanu pieņem dome, 

līdz ar to ir sagatavots lēmuma projekts piekrist aprobežot nekustamā īpašuma “Griķu skola-

Čugas-Dane”, Ceraukstes pagastā zemes vienības daļu 0,0168 ha platībā un noslēgt sadarbības 

līgumu saskaņā ar projektu. Jautājums tika izskatīts Vides un attīstības komitejā, kurā piedalījās 

Rail Baltic pārstāvji.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma "Griķu skola-Čugas-

Dane" daļas lietošanas tiesību piešķiršanu Latvijas Republikas 
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Satiksmes ministrijai un nekustamā īpašuma lietošanas tiesību 

aprobežojuma nostiprināšanu zemesgrāmatā". 

 

 

5.p. 

Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. 

 

(D.Šileika, G.Kalniņš, L.Šterna, I.Pētersone, M.Mediņš) 

 

Ziņo: D.Šileika. 

 Bauskas novada pašvaldība īsteno ES struktūrfondu projektu “Bezemisiju 

transportlīdzekļu iegāde Bauskas novadā”. Vecumnieku apvienības pārvaldē ir divi nelietojami 

uzskaitē esoši transportlīdzekļi. Projekta pieteikumā paredzēts, ka pašvaldībai pēc 

transportlīdzekļa ekspluatācijas (gan attiecībā uz aizstājamajām transportlīdzekļu vienībām, gan 

uz bezemisiju transportlīdzekļiem) tehniskās vienības jāutilizē atbilstoši normatīvo aktu 

prasībām. Tika mainīti MK noteikumi un pamatojoties uz Ukrainas civiliedzīvotāju atbalsta 

likuma 11. panta 2. daļu - pašvaldība ir tiesīga pieņemt domes lēmumu transportlīdzekli dāvināt 

(ziedot) Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam. Pašvaldību uzrunājusi biedrība “TEV”, ar 

kuru plānots noslēgt līgumu par autobusa nogādāšanu uz Ukrainu, pieņemot lēmumu to nodot 

bezatlīdzības lietošanā nevalstiskai organizācijai un tai par saviem līdzekļiem to nogādājot kā 

dāvinājumu Ukrainai. Sagatavots lēmuma projekts dāvināt (ziedot) kustamo mantu - pasažieru 

autobusu MERSEDES BENZ ar 40 sēdvietām. Uz domes sēdi tiks sagatavots līguma projekts.  

 G.Kalniņš jautā, vai procedūra tiek veikta tad, kad transportlīdzekli noņem no uzskaites 

vai esot vēl reģistrētam un vai dāvinot autobusu, projekta nosacījumi tiek izpildīti, jo tajos bija 

minēts norakstīt vai utilizēt. L.Šterna paskaidro, ka sākotnējos projekta noteikumos pēc 

grozījumu veikšanas bija noteikums autobusu, ko noraksta, utilizēt pēc tam, kad tas ir noņemts 

no uzskaites, bet septembrī tika pieņemts Saeimas lēmums par  grozījumiem, ka jebkurā 

transportlīdzekļu projektā ir pieļauta iespēja, ka tas tiek dāvināts Ukrainas sabiedrības 

vajadzībām, līdz ar to nekas netiek pārkāpts. 

 A.Mačeks precizē, vai autobuss ir nelietojams. D.Šileika atbild, ka autobuss ir lietojams, 

biedrības pārstāvji ir informēti par tā tehnisko stāvokli, tika minēts par 2 autobusiem, kur otrais ir 

nelietojams; atbildot uz G.Kalniņa jautājumu, sākotnēji autobuss tiks noņemts no uzskaites un 

tad tiks nodots Ukrainai. 

 I.Pētersone jautā, vai biedrībai nav jābūt sabiedriskā labuma organizācijas statusam. 

L.Šterna atbild, ka biedrībai ir sabiedriskā labuma statuss. I.Pētersone norāda, ka lēmuma 

projektā nav minēts statuss. L.Šterna apstiprina, ka ir, piebilstot, ka biedrībai palīdz Latvijā 

dzīvojošie Ukrainas iedzīvotāji transportlīdzekļu remontā un nogādē Ukrainā. 

 A.Mačeks precizē, vai transportlīdzekli varēja dāvināt arī konkrēti sadraudzības 

pašvaldībai. L.Šterna atbild, ka konkrēta biedrība izteica vajadzību pēc transportlīdzekļa un tai 

bijusi sadarbība arī ar Saldus novada pašvaldību, ir iespēja tos dāvināt arī savām sadraudzības 

pašvaldībām Ukrainā. 

 M.Mediņš jautā, vai zināms, kurā Ukrainas pašvaldībā nonāks autobuss. L.Šterna atbild, 

ka precīzi nezina, bet biedrība informēs.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par mantas dāvinājumu (ziedojumu) 

Ukrainas sabiedrības vispārējam atbalstam". 

 

 

6.p. 

Par Kurmenes tautas nama skatuves aizkaru un mehānismu iegādi. 

 

(D.Šileika, M.Mediņš) 

 

Ziņo: D.Šileika. 

Bauskas novada pašvaldības iestādei “Vecumnieku apvienības pārvalde” 2024. gada 

budžetā izveidojies līdzekļu ietaupījums no divu amatu vietu atalgojuma 19 035 EUR apmērā - 

ietaupījums no amata vietas “Automašīnas vadītājs” sastāda 10 223 EUR un amata vietas 

“Dārznieks” 8 812 EUR apmērā. Pārvalde pieņēma lēmumu par amata vietas “Automašīnas 

vadītājs” likvidēšanu, savukārt, uz amata vietu “Dārznieks” ilgstoši ir izsludināts konkurss.  

Budžeta prioritāšu pieteikumā 2024. gadam, pārvalde bija iekļāvusi aktivitāti “Kurmenes tautas 

nama skatuves aizkaru un mehānismu iegāde” 19 035 EUR apmērā, tomēr finansējuma trūkuma 

dēļ aktivitāte netika atbalstīta. Ņemot vērā to, ka Kurmenes tautas namā skatuves aizkari un 

mehānismi ir fiziski nolietoti, kā arī nepilda savas funkcijas, kas apgrūtina pasākumu norisi, ir 

nepieciešama jaunu pamatlīdzekļu iegāde. Sagatavots lēmuma projekts Kurmenes tautas nama 

skatuves aizkaru un mehānismu iegādei 19 035 EUR apmērā, iepirkums vēl nav veikts.   

M.Mediņš izsaka atbalstu Kurmenes tautas nama pamatlīdzekļu atjaunošanai. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 10 "Par Kurmenes tautas nama skatuves aizkaru 

un mehānismu iegādi". 

 

 

7.p. 

Par līdzekļu pārdali Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības 

pārvaldes" Mežotnes pilskalna kompleksa budžetā. 

 

(A.Sietiņš, J.Krievs, M.Mediņš) 

 

Ziņo: A.Sietiņš. 

 Kultūrtelpas “Mežotnes baznīca” torņa daļā izvietota izstādes ekspozīcijas par baltu dzīvi 

Mežotnes pilskalnā, kuras projekta ietvaros tika iegādāta multimediju sistēma ar attālinātās 

vadības moduli, kurš sevi neattaisno, un apmeklētājiem ir ļoti grūti ar to strādāt un nevar aplūkot 

šajā sistēmā apkopotos materiālus. Šī gada budžetā tika plānots Mežotnes pilskalna teritorijā 

atjaunot gājēju tiltiņu par 11 350 EUR, tika izsludināts iepirkums, kurā pretendents uzvarēja ar 

cenu 4 760,52 EUR. Līdz ar to ir radusies ekonomija un ņemot vērā to, ka projekts beigsies tikai 

2027. gadā, projekta ietvaros var sadarboties ar firmu, kura sistēmai izsniedza garantiju. Tiek 

piedāvāts nomainīt uz skārienjūtīgu ekrānu, nelikvidējot attālināto sistēmu, kas izmaksātu 4 660 

EUR, ko varētu segt no ieekonomētajiem līdzekļiem par gājēju tiltiņu. Lūdz atbalstīt sagatavoto 
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lēmuma projektu. Šī gada laikā Mežotnes baznīcu, neskaitot publiskos un privātos pasākumus, 

apmeklējuši 4 536 cilvēki. 

 J.Krievs jautā, vai ir garantija, ka pēc ekrāna nomaiņas sistēma strādās. A.Sietiņš atbild, 

ka tiks uzstādīts skārienjūtīgais ekrāns un esošā sistēma paliks, līdz ar to apmeklētāji varēs 

izmantot abas sistēmas.   

 M.Mediņš jautā par tiltiņa izbūvi un tā drošību. A.Sietiņš atbild, ka tiltiņš izbūvēts no 

tādiem pašiem materiāliem kā iepriekš, tas nodots ekspluatācijā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

pieņemt lēmumu Nr. 11 "Par līdzekļu pārdali Bauskas novada 

pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvaldes" Mežotnes 

pilskalna kompleksa budžetā". 

 

 

8.p. 

Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu Bauskas novada pašvaldības iestādē "Bauskas 

apvienības pārvalde". 

 

(L.Vasiļauska, I.Pētersone, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: L.Vasiļauska. 

Bauskas novada pašvaldības iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” 2024. gada budžetā 

ieņēmumu klasifikācijas kodā “Ieņēmumi no valsts (pašvaldību) īpašuma iznomāšanas, 

pārdošanas un no nodokļu pamatparāda kapitalizācijas” plānoti 719 410 EUR, faktiskā budžeta 

izpilde ir 867 876 EUR. Pārvalde lūdz virsplāna iegūtos atsavināšanas līdzekļus 125 453 EUR 

apmērā izmantot Bauskas apvienības pārvaldes teritorijā Brunavas pagastā esošā pakalpojumu 

centra “Ērgļi” jumta seguma nomaiņai un 79 804 EUR apmērā Mežotnes pagasta Garozas ciemā 

avārijas stāvoklī esošās ēkas Skolas ielā 4 demontāžai. Abas aktivitātes tika iekļautas prioritāro 

pieprasījumu sarakstos 2024. gadam, diemžēl pieejamā finansējuma trūkuma dēļ netika 

atbalstītas.  

I.Pētersone jautā, no kā veidojusies līdzekļu ekonomija. L.Vasiļauska atbild, ka 

ekonomija veidojusies no vairākām pozīcijām - no degvielas un elektrības, lētāks iepirkums 

Plūdoņa kapsētas vārtu remontam. A.Mačeks papildina, ka iedzīvotāji vairākkārt uzsvēra 

nepieciešamību nojaukt bīstamo ēku Garozā. 

G.Kalniņš jautā, vai kapsētas vārtu remonts bija plānots jau gada sākumā. L.Vasiļauska 

atbild, ka bija plānots. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 12 "Par atsavināšanas līdzekļu izlietojumu 

Bauskas novada pašvaldības iestādē "Bauskas apvienības pārvalde"". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" budžeta līdzekļu 

pārdali. 

 

(L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: L.Vasiļauska. 

 Sagatavots lēmuma projekts ieekonomētos finanšu līdzekļus novirzīt ielu apgaismojuma 

izbūvei Dāviņu ciemā 50 069 EUR apmērā. 2023. gadā tika izstrādāts būvprojekts, aktivitāte bija 

iesniegta prioritāro vajadzību sarakstā, taču nepietiekama finansējuma dēļ netika atbalstīta. 

Dāviņu ciemā plānots izbūvēt ielu apgaismojumu apmēram kilometra garumā. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu, veicot grozījumus pārvaldes budžetā. Ekonomija izveidojusies  

elektrības cenas samazinājuma un apgaismojuma ekonomijas dēļ pagastu teritorijās vasaras 

sezonā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 13 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas apvienības pārvalde" budžeta līdzekļu pārdali". 

 

 

10.p. 

Par pašvaldības iestādes "Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" budžeta grozījumiem. 

 

(V.Puķe, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: V.Puķe. 

 Bauskas novada pašvaldības iestādei “Bauskas Bērnu un jauniešu centrs” 2024. gada 

budžetā ieņēmumu klasifikācijas kodā “Iestādes ieņēmumi” plānoti ieņēmumi 36 217 EUR, 

faktiskā pašu ieņēmumu izpilde uz 07.11.2024. sastāda 35 153,81 EUR. Iestāde sniedz 

priekšlikumu palielināt iestādes ieņēmumus par izglītības pakalpojumiem un telpu nomu par 2 

600 EUR un izmantot tos inerces trases koka auto modeļu iegādei un uzstādīšanai, veicinot 

tehniskās jaunrades jomas attīstību. Veicot izmaksu cenu aptauju, kopējā izdevumu summa 

sastāda 2 517 EUR. Iestāde arī izvērtējusi pamatlīdzekļa – 2006. gadā iegādātās keramikas 

apdedzināšanas krāsns nolietojumu, un secināts, ka tās ekspluatācijas ilgums ir ierobežots. Lai 

nodrošinātu mālošanas un  keramikas darbnīcas interešu izglītības nodarbību kvalitatīvu norisi, ir 

nepieciešams iegādāties jaunu keramikas apdedzināšanas krāsni. Veicot izmaksu cenu aptauju, 

kopējā izdevumu summa sastāda 5 147 EUR. Keramikas apdedzināšanas krāsns iegāde 

iespējama, izmantojot ekonomiju no datortehnikas iegādes 1 621 EUR un pārkārtojot līdzekļus 

no izglītojamo vecāku līdzfinansētās mācību materiālu ekonomijas 3 443 EUR. Lūdz atbalstīt 

sagatavoto lēmuma projektu, veicot grozījumus iestādes budžeta kodos. 
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 G.Kalniņš jautā par mācību materiālu iegādi saistībā ar vecāku līdzfinansējumu, vai 

nebūs pretenziju par citās nodarbībās iegādātajiem mācību materiāliem, ja no vecāku 

līdzfinansējuma pozīcijas tiek iegādāta krāsns keramikas nodarbībām. V.Puķe skaidro, ka 

mācību materiāli šim mācību gadam ir iegādāti visām nodarbībām, svarīgāk šobrīd ir iegādāties 

šādu pamatlīdzekli, lai varētu normāli funkcionēt. Pretenzijām nevajadzētu rasties, jo gan deju 

kopai, gan mākslas nodarbībām ir jau veikti lieli ieguldījumi. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 14 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas Bērnu un jauniešu centrs" budžeta grozījumiem". 

 

 

11.p. 

Par pašvaldības iestādes "Bauskas pils muzejs" budžeta grozījumiem. 

 

(M.Skanis) 

 

Ziņo: M.Skanis. 

 Bauskas pils muzejs papildus par muzeja apmeklējumu no biļešu tirdzniecības ieguva 

29 868 EUR, tāpēc sagatavots lēmuma projekts atļaut šos līdzekļus  izlietot vairāku muzejam 

svarīgu projektu realizācijai: grāmatas “Bauskas pils krāsnis un krāšņu podiņi” drukāšanai 

tipogrāfijā 11 967 EUR; 17. gs. lielgabala ozolkoka lafetes rekonstrukcijai 2 073 EUR; zirga 

manekena izgatavošanai un montāžai Bauskas pils muzeja militārās ekspozīcijas iekārtošanai 12 

091 EUR; 17. gs. renesanses lādes ar intarsijām restaurācijai 3 737 EUR. Visiem projektiem 

veiktas cenu aptaujas. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. Deputāts J.Krievs tehnisku problēmu dēļ balso ar roku. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
pieņemt lēmumu Nr. 15 "Par Bauskas novada pašvaldības iestādes 

"Bauskas pils muzejs" budžeta grozījumiem". 

 

 

Plkst. 10.32 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst. 10.45. 
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12.p. 

Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības 

centrs". 

 

(L.Ziemiņš, I.Pētersone, G.Kalniņš, E.Grigorjeva, A.Mačeks, J.Krievs, R.Ābelnieks) 

 

Ziņo: L.Ziemiņš. 

 Pašvaldībā 2024. gada 19. septembrī saņemts Bauskas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Zemgales mutes veselības centrs” (ZMVC) iesniegums, kurā izteikts 

lūgums nodot bezatlīdzības lietošanā Bauskas novada pašvaldības iestādēs “Bauskas Valsts 

ģimnāzija”, “Bauskas 2. vidusskola” un “Bauskas pilsētas pamatskola” izveidoto zobārstniecības 

kabinetu telpas, lai nodrošinātu valsts apmaksāto zobārstniecības pakalpojumus izglītojamiem no 

7 līdz 18 gadiem. Lai nodrošinātu atklātumu un brīvu konkurenci uz nedzīvojamo telpu nomu, 

Bauskas novada pašvaldības tīmekļvietnē tika izvietots paziņojums par pieteikšanos uz 

nekustamā īpašuma nomu. Paziņojumam kā vienīgais pretendents 15.10.2024. atsaucās ZMVC, 

apliecinot atbilstību pretendentiem izvirzītajām prasībām. No izglītības iestādēm par līdzšinējo 

sadarbību ar ZMVC saņemtas pozitīvas atsauksmes. Izglītības iestādes vēlas turpināt sadarbību. 

Sagatavots lēmuma projekts nodot Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrībai SIA 

“Zemgales mutes veselības centrs” bezatlīdzības lietošanā uz laiku no 2025. gada 1. janvāra līdz 

2027. gada 31. decembrim minēto pašvaldības iestāžu telpas, lai nodrošinātu valsts apmaksāto 

zobārstniecības pakalpojumu izglītojamiem, un noteikt, ka lēmums stājas spēkā 2025. gada 1. 

janvārī. 

 I.Pētersone akcentē, ka iepriekšējā komitejas sēdē vērsa uzmanību, ka, viņasprāt, 

sagatavotais lēmuma projekts nav atbilstošs normatīvajiem aktiem, jo nedrīkst komersantam 

saimnieciskās darbības ietvaros nodot bezatlīdzībā pašvaldībai piederošo mantu, kā arī neiekasēt 

komunālos maksājumus, līdz ar to būs pret sagatavoto lēmuma projektu, jo konsultējoties ar 

uzraugošajām iestādēm, saņemts apstiprinājums, ka viņas izpratne ir pareiza; vēlreiz vērš 

uzmanību, ka izprot bērnu zobu veselības veicināšanas nepieciešamību, valsts tarifi nenosedz pat 

pašizmaksu, nemaz nerunājot par ārstniecības pakalpojumu attīstību; Bauskas novadā vēsturiski 

ir bijusi ļoti veiksmīga sadarbība ar ZMVC, bet tajā pašā laikā nevar atbalstīt lēmuma projektu 

tālākai virzībai, kas ir pretrunā ar spēkā esošajiem normatīvajiem dokumentiem.  

 G.Kalniņš piekrīt, ka Sociālajā un veselības komitejā radās jautājums par bezatlīdzības 

lietošanu un par komunālajiem maksājumiem, un izklāsta par bijušā Vecumnieku novada 

atbalsta sistēmu 10 EUR par katru bērnu zobārstniecības nodrošināšanai, vai šāda iespēja nav 

saglabājama. E.Grigorjeva atbild, ka tad jāizstrādā saistošie noteikumi. G.Kalniņš norāda, ka 

jāizskata iespējas, kā ar cita veida maksājumu atbalstīt ZMVC. I.Pētersone papildina, ka saistībā 

ar ZMVC Konkurences padomē jau ir bijis lēmums par atsevišķu atbalstu tieši pašvaldības 

kapitālsabiedrībai un tur tieši arī ir tas, ko G.Kalniņš min – atbalstīt drīkst, pašvaldība kompensē 

vienādā apmērā un vienlīdzīgā attieksmē visiem, kas šādu pakalpojumu bērniem nodrošina. 

A.Mačeks skaidro saistībā ar G.Kalniņa uzdoto jautājumu – šāds atbalsts būtu jānodrošina visa 

novada bērniem, līdz ar to jāsaprot finansiālā ietekme uz budžetu un būtu nepieciešams uz domes 

sēdi apkopot informāciju, cik bērnu vidēji gadā saņem šo pakalpojumu un kādas ir izmaksas. 

I.Pētersone norāda, ka Nacionālajam veselības dienestam var pieprasīt datus, cik daudz 

pakalpojumu tiek sniegti, un tos iesniegt uz nākamo Sociālās un veselības komitejas sēdi.  

 A.Mačeks rezumē uz decembra Sociālās un veselības komitejas sēdi sagatavot pieprasīto 

informāciju. 

 J.Krievs norāda, ka pēc Sociālājā un veselības komitejas sēdē izteiktā I.Pētersones 

viedokļa lēmuma projektā nekas nav mainīts, pieņēma, ka viss ir pareizi, taču šodien atkārtoti 

pārliecinājās, vai ir pietiekami izvērtēts, vai viss tiek darīts pareizi. E.Grigorjeva norāda, ka no 

juridiskā viedokļa ir izrunāts, ka pašvaldība šo uzdevumu deleģē, lai nodotu bezatlīdzības 

lietošanā, jo tie ir mūsu novada bērni - kapitālsabiedrība no saviem ieņēmumiem nosedz to daļu, 

ko valsts tai nesamaksā; notika saziņa ar ZMVC vadītāju, kura pauda viedokli, ja tiks noteikta 
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noma, tad viņiem tas vairs nav izdevīgi, jo vienkārši nevar nosegt visus izdevumus, tad labāk 

atsakās no pakalpojumu sniegšanas. Agrāk pašvaldība sniedza par katru bērnu vēl papildus 

finansējumu, jo kapitālsabiedrība nevarēja nosegt visas izmaksas; privātie uzņēmumi aizrādīja, 

ka pašvaldība tā nedrīkst darīt, līdz ar to pašvaldība vairs nesniedza finansiālu atbalstu ZMVC, to 

darīja pati kapitālsabiedrība. Jāizvērtē, kā tiks sniegts vienlīdzīgs atbalsts gan zobārstu, gan 

ģimenes ārstu praksēm. 

 I.Pētersone rosina jautājuma tālāku virzīšanu atlikt un Juridiskai nodaļai konsultēties ar 

Konkurences padomi, jo kā iedzīvotāji mēs izprotam, ka valstij nav budžeta līdzekļu un tā šo 

situāciju nerisina, lai varētu segt visas pakalpojuma izmaksas, bet pašvaldība nevar ignorēt 

normatīvos dokumentus, kas šobrīd ir spēkā esoši. A.Mačeks norāda, ka tas ir Konkurences 

padomes lēmums, ne likums. I.Pētersone norāda, ka ir noteikts, kuros gadījumos drīkst 

pašvaldības mantu nodod bezatlīdzības, kas saistīts ar publisko līdzekļu izšķērdēšanu. A.Mačeks 

bilst, ka zobārstniecības kabineti šajās izglītības iestādēs tika iekārtoti par pašvaldības naudu, 

tika izsludināta pieteikšanās uz nomu, kurai varēja pieteikties jebkurš zobārstniecības 

uzņēmums; uz Sociālās un veselības komitejas sēdi jāapkopo informācija un jāizvērtē, kādu 

atbalstu varētu sniegt vienlīdzīgi visā novadā. I.Pētersone norāda, ka nav runa par kaut kādiem 

pārkāpumiem un ka ir priekšrocību radīšana kapitālsabiedrībai, jo sludinājumam varēja 

pieteikties jebkurš, tajā skaitā arī kapitālsabiedrība, bet nedrīkstēja ne sludinājumā, ne lēmuma 

projektā norādīt, ka telpas nodod bezatlīdzībā un nekādus komunālos pakalpojumus neiekasē, jo 

tā ir saimnieciskā darbība; te ir tā problēma.  

 A.Mačeks jautā pārējo deputātu viedokli, norādot, ka sagatavotais lēmuma projekts no 

juridiskā viedokļa ir saskaņots; zinot kāda ir Konkurences padomes attieksme, ka tā vērsta tikai 

uz komercdarbības atbalstu, nevis vērtē, kādas šīs vajadzības ir pašvaldībai, tas ir diskutējams 

jautājums. 

 R.Ābelnieks izsakās, ka ar Konkurences padomi ir pietiekami gara jautājuma izskatīšanas 

vēsture, ir argumentēts, bet šis lēmuma projekts ir loģisks, jo tas ir pašvaldības ieguldījums savu 

bērnu labā; pēc likuma ir, kur piesieties, bet pēc satura viss ir kārtībā un pārmetumi varbūt varētu 

rasties, bet aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. I.Pētersone piebilst, ka no sacītā sanāk, 

ka likumu var arī neievērot. A.Mačeks norāda, ka nevar pateikt, vai tas ir pretlikumīgi vai nav, 

bet ja var neievērot, tad var arī neievērot šajā gadījumā; Valsts kontrole šo jautājumu vērtējusi 

gadiem, meklēti iegansti un vajadzības, kādā veidā to nedarīt. I.Pētersone aicina izmantot visas 

iespējas, lai iegūtu loģisku rezultātu, izmantojot iespējas konsultēties ar Valsts kontroli un 

Konkurences padomi, lai šo situāciju sakārtotu juridiski atbilstoši normatīviem dokumentiem. 

 A.Mačeks jautā, vai līdz pirmdienai ir iespēja noskaidrot nepieciešamo informāciju. 

E.Grigorjeva atbild, ka jautājums jāatliek izskatīšanai decembrī, bet saistībā ar Konkurences 

padomes norādījumiem - kapitālsabiedrība faktiski var pastāvēt tikai tāpēc, ka tā sniedz 

pakalpojumus bērniem, ja tā nesniegs šos pakalpojumus, kapitālsabiedrība jālikvidē; ar datiem 

tika pierādīts, ka pakalpojumi tiek sniegti 80 % bērniem un 20 % pieaugušiem un Konkurences 

padome izsniedza atzinumu, ka kapitālsabiedrība nav jālikvidē, jo sniedz pakalpojumus bērniem; 

konsultēsies ar Konkurences padomi.   

 A.Mačeks rezumē, ka runa ir tikai un vienīgi par telpu bezatlīdzības izmantošanu vai 

vismaz par komunālo maksājumu segšanu, piemēram, par ūdens patēriņa izmaksām, nepieprasot 

atmaksāt īres izdevumus.  

 I.Pētersone rosina telpas nenodot bezatlīdzībā, bet piemērot telpas nomai atlaidi – 

izglītības iestādes nosaka nomas maksu un pašvaldība tai nosaka atlaidi. A.Mačeks norāda, ka 

atlaides var piešķirt konkrētām grupām. I.Pētersone bilst, ka tas būtu mazāk juridiski nepareizi, 

nekā šobrīd, nododot telpas bezatlīdzībā un uzliekot par pienākumu izglītības iestāžu direktoriem 

izpildīt pretlikumīgi sagatavoto lēmumu. A.Mačeks bilst, ka tas ir pārāk skaļi teikts pretlikumīgi. 

I.Pētersone norāda, ja netiek ievērots un sagatavots lēmuma projekts atbilstoši normatīvajiem 

dokumentiem, tad tas ir pretlikumīgs.  
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 L.Ziemiņš jautā, kāpēc sarežģīt, ja šis līgums tika noslēgts līdz 2024. gada 31. decembrim 

tāpat kā iepriekš. I.Pētersone norāda, ka nav runa par sarežģīšanu, bet par jautājuma sakārtošanu, 

jo līdz šim netiek ievēroti normatīvie dokumenti.  

 G.Kalniņš precizē – vai uz papildu telpu nomas rēķina atmaksājas tieši bērniem sniegtais 

pakalpojums vai sniegtais pakalpojums pamatdarbības vietās; ja pakalpojumu bērniem sniedz 

pamatdarbības vietā, tad pakalpojuma izmaksas tiek nosegtas; izglītības iestādēs tās netiek 

nosegtas.  

 A.Mačeks rezumē, ka lēmuma projektā veicami precizējumi, kas jāizdara līdz domes 

sēdei. E.Grigorjeva atbild, ka darba dēļ tas līdz domes sēdei nav izdarāms. A.Mačeks norāda šo 

jautājumu izskatīt decembra komitejās, un izvērtēt komunālo maksājumu apmēru, kas varētu būt 

neliels. E.Grigorjeva papildina, ka izglītības iestādēs pakalpojums tiek sniegts 1 reizi nedēļā. 

A.Mačeks turpina, ka nododot bezatlīdzības lietošanā nevajadzētu rasties pārmetumiem, tomēr 

komunālo maksājumu sadaļa ir jāizvērtē proporcionāli izmantojamai telpas platībai, atsevišķu 

skaitītāju diez vai varēs uzlikt. E.Grigorjeva papildina G.Kalniņa komentāru – kapitālsabiedrībai 

ir kvotas neatkarīgi no pakalpojuma sniegšanas vietas; ZMVC sniedz ārējos pakalpojumus 

pieaugušajiem, tāpēc noteikta nomas maksa. G.Kalniņš norāda, ka tas attiecas uz visu 

kapitālsabiedrības darbību, neatkarīgi no pakalpojuma sniegšanas vietas. E.Grigorjeva skaidro, 

ka ir divas dažādas lietas – bērni labo zobus par maksu vai bērnu zobu higiēnas un labošanas 

pakalpojumus nodrošina par valsts piešķirtajiem līdzekļiem.  

 I.Pētersone jautā par gadījumiem, ja ģimenes ārsts nomās telpas izglītības iestādēs, kāpēc 

viņam jāmaksā, bet zobārstniecībai nav jāmaksā. E.Grigorjeva atbild, ka lielāks atbalsts jāsniedz 

tieši bērnu zobārstniecībai; ģimenes ārstam maksā valsts. A.Mačeks papildina, ka ģimenes 

ārstiem īpašuma uzturēšanai tiek maksāta kompensācija, un tas ir kā pamatojums, ka tas nav 

piemērojams; kapitālsabiedrība balstās tikai uz bērniem, faktiski bezpeļņas jautājums, 20 % 

peļņa tiek iekasēta no pieaugušajiem sniegtajiem pakalpojumiem; šajā brīdī šis jautājums ir 

atliekams līdz decembra komitejai, izvērtējot komunālo maksājumu apmēru un to iekasēšanu, 

telpu nodošana bezatlīdzībā būs deputātu lemšanas jautājums.  

 I.Pētersone rosina nenoteikt telpu nodošanu bezatlīdzībā, bet piemērot atlaidi telpām, 

nepieciešams juridiski izvērtēt.  

 A.Mačeks retoriski jautā, vai tas nav saistošo noteikumu jautājums; piekrīt šo jautājumu 

atlikt un to izskatīt decembra Sociālās un veselības komitejā, izvērtējot iespējamos risinājumus, 

aicina deputātus balsot “atturoties” jautājuma atkārotai izskatīšanai. 

 G.Kalniņš rosina uz komitejas sēdi sagatavot informāciju par bērnu skaitu 7 līdz 18 gadu 

vecumā, kuriem sniegti zobārstniecības pakalpojumi. 

 Deputāti balso par lēmuma projektu. 

 

NOLEMJ: uz decembra Sociālās un veselības komitejas sēdi sagatavot informāciju, 

vidēji cik bērnu gadā saņem zobārstniecības pakalpojumus un kādas ir 

komunālo pakalpojumu izmaksas, 

 

 atlikt lēmuma projekta "Par nedzīvojamo telpu nodošanu bezatlīdzības 

lietošanā SIA "Zemgales mutes veselības centrs"" apstiprināšanu 

virzīšanai uz novembra domes sēdi un to atkārtoti izskatīt decembra 

Sociālās un veselības komitejā. 

 

 

13.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts 

sociālās apdrošināšanas aģentūru. 

 

(G.Vīgupa, G.Kalniņš, A.Mačeks) 
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Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldībā saņemts Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūras (VSAA) iesniegums, kurā 

izteikts lūgums pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Uzvaras ielā 1, Bauskā. VSAA ir 

tiešās pārvaldes iestāde, kas veic pārvaldes uzdevumu, nomas maksa tiek aprēķināta saskaņā ar 

Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra noteikumu Nr. 97 “Publiskas personas mantas 

iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas maksas noteikšanas metodiku, tā sastāda 4,20 

EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai nomnieks maksā par komunālajiem 

pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu nomas līgumu līdz 2027. gada 31. 

decembrim un noteikt nomas maksu 4,20 EUR mēnesī bez PVN par 1 m². 

 G.Kalniņš jautā, vai saistībā ar ēkas Uzvaras ielā 1, Bauskā rekonstrukcijas projektu 

līgumu varēs pilnvērtīgi izpildīt vai pie reizes līguma grozījumos uz rekonstrukcijas laiku nav 

jāatrunā kārtība par darbības traucējumiem. A.Mačeks atbild, ka esošajā līgumā atrunāta kārtība, 

iestāde jau pirms diviem gadiem informēta par plānoto ēkas rekonstrukciju, kā arī jāizvērtē 

prioritātes saistībā ar plānotajiem projektiem, šobrīd aktuāls bibliotēkas ēkas jautājums.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Valsts sociālās apdrošināšanas 

aģentūru". 

 

 

14.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS 

"Attīstības finanšu institūciju ALTUM". 

 

(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldībā saņemts AS “Attīstības finanšu institūciju ALTUM” iesniegums, kurā izteikts 

lūgums pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Uzvaras ielā 1, Bauskā. Nomas maksa tiek 

aprēķināta saskaņā ar Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra noteikumu Nr. 97 “Publiskas 

personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas maksas noteikšanas 

metodiku, tā sastāda 4,20 EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai nomnieks maksā par 

komunālajiem pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu nomas līgumu līdz 

2025. gada 31. decembrim un noteikt nomas maksu 4,20 EUR mēnesī bez PVN par 1 m². 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 
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NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS "Attīstības finanšu institūciju 

ALTUM"". 

 

 

15.p. 

Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar 

Nodarbinātības valsts aģentūru. 

 

(G.Vīgupa) 

 

Ziņo: G.Vīgupa. 

 Pašvaldībā saņemts Nodarbinātības valsts aģentūras iesniegums, kurā izteikts lūgums 

pagarināt nedzīvojamo telpu nomas līgumu Rātslaukums 4, Bauskā. Nomas maksa tiek 

aprēķināta saskaņā ar Ministru kabineta 2018. gada 20. februāra noteikumu Nr. 97 “Publiskas 

personas mantas iznomāšanas noteikumi” 3. nodaļā noteikto nomas maksas noteikšanas 

metodiku, tā sastāda 3,65 EUR mēnesī par 1 m². Papildus nomas maksai nomnieks maksā par 

komunālajiem pakalpojumiem. Sagatavots lēmuma projekts pagarināt telpu nomas līgumu līdz 

2029. gada 31. decembrim un noteikt nomas maksu 3,65 EUR mēnesī bez PVN par 1 m². 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par nedzīvojamo telpu Rātslaukums 4, 

Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar Nodarbinātības valsts aģentūru". 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentam. 

 

(S.Grīnberga) 

 

Ziņo: S.Grīnberga. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības stipendijas piešķiršanu 

rezidentam. Bauskas novada dome 2018. gada 25. oktobrī pieņēma lēmumu par Bauskas novada 

pašvaldības stipendijas piešķiršanu rezidentei. 2020. gada 25. jūnijā Bauskas novada dome 

pieņēma lēmumu par stipendijas izmaksas pārtraukšanu rezidentei sakarā ar grūtniecības, 

dzemdību un bērna kopšanas atvaļinājumu. Rezidente šī gada novembrī iesniedza iesniegumu, 

kurā izteikts lūgums atsākt stipendijas izmaksu, sākot ar 2024. gada 1. novembri. Sagatavotais 

lēmuma projekts paredz piešķirt rezidentei Bauskas novada pašvaldības stipendiju valstī 

noteiktās minimālās mēneša darba algas apmērā ar 2024. gada 1. decembri no iestādei “Bauskas 

novada administrācija” budžeta programmā “Līdzfinansējums pašvaldības ārstniecības iestāžu 

darbības atbalstam” paredzētajiem budžeta līdzekļiem un kontroli par lēmuma izpildi uzdot 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektoram. Lūdz apstiprināt lēmuma projektu tā tālākai 

virzībai. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas 

piešķiršanu rezidentam". 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa "Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

 

(K.Dzidruma, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, V.Čačs, M.Mediņš) 

 

Ziņo: K.Dzidruma. 

 Lai sekmētu uzņēmējdarbības vides attīstību Bauskas novadā, nolikums “Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu uzņēmējdarbības uzsākšanai un attīstībai “Īsteno savu ideju Bauskas 

novadā!”” paredz konkursa organizēšanu, lai izvirzītu pretendentus līdzfinansējuma saņemšanai 

savas uzņēmējdarbības uzsākšanai vai attīstībai. Rudenī tika izsludināts konkurss, kuram 

pieteicās 16 biznesa ideju pretendenti, kurus izvērtēja komisija, kuras sastāvā bija speciālisti no 

LIAA, ALTUM, Zemgales plānošanas reģiona un pašvaldības. Izvērtējot pieteikumus pēc 

nolikumā atrunātiem kritērijiem, finansējumam tiek virzītas 8 projekta idejas, kas ietilpst šī gada 

paredzētajā budžetā.  Atbalstītās idejas – saimnieciskās darbības veicējai viena gada projektam 2 

670 EUR energoefektivitātes uzlabošanas pasākumiem; saimnieciskās darbības veicējai viena 

gada projektam 2 641 EUR kokapstrādes iekārtu iegādei; pretendentam divu gadu projektam 5 

000 EUR konditorejas izveidei, pirmajā gadā izmaksājot 3 000 EUR, otrajā gadā – atlikušos 2 

000 EUR; saimnieciskās darbības veicējai divu gadu projektam 4 941 EUR tūrisma vietas 

attīstībai, pirmajā gadā izmaksājot 2 965 EUR, otrajā gadā – atlikušos 1 976 EUR; IK 

“Funforkids” viena gada projektam 3 000 EUR interaktīvo spēļu attīstīšanai pasākumos; 

saimnieciskās darbības veicējai viena gada projektam 2 943 EUR apģērbu pāršūšanas studijas 

izveidei; SIA “Manuša” divu gadu projektam 4 693 EUR zobārstniecības prakses aprīkojuma 

iegādei Vecumniekos, pirmajā gadā izmaksājot 2 695 EUR, otrajā gadā – atlikušos 1 998 EUR; 

saimnieciskās darbības veicējai viena gada projektam 2 506 EUR gleznu transformēšanai 

apģērbos un priekšmetos, paplašinot ražotni un veicinot digitalizāciju. Lūdz atbalstīt sagatavoto 

lēmuma projektu finansējuma piešķiršanai iepriekš minētajiem projektiem.  

 A.Mačeks papildina, ka komisija rūpīgi izvērtēja visus pieteikumus, tiem piešķirot 

punktus; komisijas locekļu domas īpaši neatšķīrās un iepriecina, ka interese pieaug uzsākt savu 

uzņēmējdarbību, arī turpmāk šādiem projektiem nepieciešams pašvaldības līdzfinansējums; 

pateicas par visu iesaistīto speciālistu darbu. Pagājušā gadā tika atbalstīti 8 projekti, no kuriem 7 

joprojām attīsta savu uzņēmējdarbību.  

 G.Kalniņš jautā, cik projekti tika noraidīti un kādos darbības veidos. K.Dzidruma 

skaidro, ka 8 projekti būtībā netika noraidīti, bet tie ieguva mazāku punktu skaitu; idejas bija 

dažādas – bērnu rotaļu istabas ierīkošana, zāles pļaušanas pakalpojumi, ar ēdināšanu saistīti 

projekti. A.Mačeks papildina, kāpēc guva mazāku punktu skaitu - pretendentiem bija pārdrošs 

redzējums salīdzinājumā ar reālo situāciju, dažiem projektiem nebija sakārtotas īpašuma tiesības, 

līguma attiecības, līdz ar to uz norunas pamata šādas idejas neatbalsta; projektu pretendentus 

nākotnē varētu piesaistīt pašvaldības dažu funkciju veikšanai. 

 I.Pētersone precizē par energoefektivitātes uzlabošanas pasākumu projektu, vai 

pretendents izvērtējis, ko piedāvā ES fondi, jo to atbalsts ir pietiekami plašs; vai pašvaldībā ir 
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atbalsts, kas palīdz uzņēmējiem orientēties ārējos finansējuma avotos. K.Dzidruma atbild, ka par 

tiem uzņēmējus informē Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centrs, bet saistībā ar 

energoefektivitātes projektu, tas tā nosaukts, lai gan persona vēlās iegādāties sūkni un nomainīt 

ārdurvis. A.Mačeks papildina, ka tas nepieciešams, lai varētu attīstīt savu uzņēmējdarbību 

ziemas sezonā. I.Pētersone aicina plašāk izvērtēt uzņēmējiem pieejamo pašvaldības 

līdzfinansējumu un iespējas ārēja finansējuma piesaistei. A.Mačeks piebilst, ka komisijā darbojas 

vairāki speciālisti saistīti ar dažādām finansējuma nozarēm; tiem pretendentiem, kuri netika 

atbalstīti šajā konkursā, nosūtīta informācija par citām projektu programmām. I.Pētersone jautā, 

vai uzņēmējs pēc informācijas vēršas pēc nepieciešamības vai Uzņēmējdarbības un kompetenču 

attīstības centrs informāciju periodiski nosūta uzņēmējiem par pieejamo atbalstu un semināriem. 

K.Dzdruma apstiprina, ka uzņēmēji tiek regulāri informēti katru nedēļu.  

 V.Čačs jautā, kurā vietā būs konditoreja. A.Mačeks atbild, ka pretī Dreņģera sētai.  

 No sēdes plkst. 11.35 iziet deputāte I.Pētersone. 

 M.Mediņš izsaka priekšlikumu neatbalstītajiem projektiem piešķirt papildu finansējumu. 

K.Dzidruma skaidro, ka neatbalstītajiem uzņēmējiem tika piedāvātas  ārējam finansējumam 

pieejamās programmas kā alternatīvas, piemēram, LEADER projekti; uzņēmējiem tika norādīts 

uz tām lietām, kas komisijas ieskatā būtu uzlabojamas, pieļauj iespēju, ka pavasarī tiks sludināta 

konkursa nākamā kārta.  

 M.Mediņš jautā, kāpēc komisija nevirzīja jautājumu par papildu finansējuma piešķiršanu, 

ja projekti bija atbalstāmi; kā Finanšu komitejas loceklis izsaka priekšlikumu izvērtēt papildus 

finansējuma piešķiršanu no rezerves fonda vai citām pozīcijām, jo gadam noslēdzoties, vairākās 

apvienību pārvaldēs ir neizmantoti budžeta līdzekļi.   

 A.Mačeks paskaidro, ka komisija nevirzīja jautājumu par papildus finansējuma 

piešķiršanu, jo projektu iesniedzējiem bija nesakārtotas lietas un problēmas, kuras bija jānovērš; 

projektiem piešķirtie punkti bija ģeometriskā regresijā; tika atbalstīti tie projekti, kuriem lietas 

bija sakārtotas.  

 G.Kalniņš jautā, kāda ir kopējā visu iesniegto projektu summa un vai komisija apsver 

iespēju nākamā gada budžetā palielināt līdzfinansējuma apmēru projektiem, ja interese pieaug. 

K.Dzidruma atbild, ka nevar šobrīd nosaukt kopējo summu. A.Mačeks papildina, ka šobrīd šādu 

vajadzību nesaskata, jo pretendentiem jāpārdomā sava plānotā darbība un komisijas vārdā 

apgalvo, ka izvērtēšanas brīdī neradās šaubas, ka vēl būtu kas nepieciešams papildus, tieši tāpat 

bija ar pagājušā gada projektiem.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Līga 

Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  1 (Ināra Pētersone) 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības konkursa 

"Īsteno savu ideju Bauskas novadā!" līdzfinansējuma piešķiršanas 

apstiprināšanu". 

 

 

18.p. 

Par sadarbības partnera piesaistes konkursu. 

 

(I.Tijone, J.Krievs, A.Mačeks, I.Pētersone) 

 

Ziņo: I.Tijone. 
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 Sagatavotais lēmuma projekts saistīts ar pašvaldības domes lēmumu, kas šogad tika 

pieņemts maijā par projekta “Publiskās infrastruktūras izveide uzņēmējdarbības atbalstam 

Bauskas novadā” īstenošanu, kurā tika lemts par dalību konkursa 1. kārtā šī gada jūnijā, 

pārbūvējot pašvaldības īpašumā esošo autoceļu no Bauskas alus darītavas līdz Mūsas sporta 

trasei. Pašvaldībai organizē konkurss, kurā var piedalīties uzņēmējs, nodrošinot atklātību pret 

privātpersonām un sabiedrību, tāpēc jānosaka kārtība, kādā tiek piesaistīts sadarbības partneris. 

Konkursa izsludināšanai sagatavots nolikums un pieteikumu iesniegšanas termiņš ir līdz šī gada 

13. decembrim, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centram publicējot konkursa 

sludinājumu pašvaldības mājas lapā un sociālajos tīklos, kā arī nosūtot uzņēmējiem, kas 

iesnieguši pieteikumu priekšaptaujas ietvaros. Nolikumā norādīts projekta mērķis, izmaksas un 

projektā sasniedzamie rādītāji. Pasākumam pieejamais finansējums Zemgales plānošanas 

reģionam ir 5 milj. EUR. Pieejamais finansējums sadarbības partnerim ir līdz 500 000 EUR. 

Izpildāmās prasības – uz 1 EUR darba algu fonda pieauguma iegulda ne vairāk kā 2 EUR ERAF 

finansējuma; sadarbības partnera pašu investīciju ieguldījuma apmērs nav mazāks par 2/3 no 

projekta ERAF finansējuma. Nolikumam ir divi pielikumi, sagatavots arī sadarbības līguma 

projekts ar līguma izpildes spēju garantijas nosacījumiem. 

 Plkst. 11.45 sēdē atgriežas deputāte I.Pētersone. 

 J.Krievs izsakās par nolikumu; 1. punktā precizēt punkta redakciju, nosakot, ka “ar šo 

nolikumu tiek noteikta..”. I.Tijone piekrīt. J.Krievs norāda precizēt 2. punkta redakciju; nav 

izprotama 6. punkta loģika, ja komisijas vadītājs vai kāds no komisijas locekļiem ir prombūtnē, 

tad pienākumu pilda amatpersona; vienā no nolikuma punktiem bija runa par piedāvājuma 

apstiprinājumu, cik vecam tam jābūt. A.Mačeks atbild, ka katram projektam ir derīguma termiņš, 

saņemot akceptu no būvvaldes, to var iesniegt sadarbības projektā.  

 I.Pētersone rosina precizēt lēmuma projekta 3. punktu. I.Tijone pieņem precizēšanai.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

 

precizēt nolikuma 1., 2., 6. punktu, lēmuma projekta 3. punktu, 

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par sadarbības partnera 

piesaistes konkursu". 

 

 

19.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023. gada 28. decembra 

saistošajos noteikumos Nr. 25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu. 

 

(I.Spurķe, M.Mediņš) 

 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Saistošo noteikumu budžeta grozījumi veikti 1., 2., 3., 4. pielikumā, kā arī paskaidrojumu 

raksta pielikumā. Ar šiem grozījumiem pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par 971 300 

EUR, no tā lielākais palielinājums ir valsts budžeta transfertiem; tiek precizēta mērķdotācija gan 

pedagogu atlīdzībai, gan profesionālās ievirzes mūzikas un mākslas skolām un sporta skolām. 
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Precizēts finansējums māksliniecisko kolektīvu vadītāju atlīdzībai. Saņemts noslēguma 

maksājums diviem projektiem. Precizēta valsts budžeta mērķdotācija asistenta pakalpojumiem 

sociālajā dienestā un izglītības iestādēs. Palielinājums ir arī pašvaldību īpašumu pārdošanas 

ieņēmumiem par 288 300 EUR. Palielināts plāns iestāžu sniegtajiem maksas pakalpojumiem un 

citiem pašu ieņēmumiem 238 400 EUR, no tā atlīdzība no apdrošināšanas sabiedrības 144 400 

EUR. Palielināts plāns arī transfertiem no citām pašvaldībām par izglītības savstarpējiem 

norēķiniem par 104 700 EUR atbilstoši skolēnu skaita un izcenojuma izmaiņām. Neliels 

pieaugums ir ieņēmumos no uzņēmējdarbības un īpašuma, un pārējos nenodokļu ieņēmumos. 

Paskaidrojuma rakstā ir redzamas konkrētas summas attiecīgajā ieņēmumu pozīcijā. 

Atbilstoši ieņēmumu palielinājumam palielinājušies arī izdevumi gandrīz visās nozarēs, 

izņemot veselību un sabiedrisko kārtību. Ar grozījumiem tiek atjaunoti līdzekļi rezerves fondā 

par 37 146 EUR, kas ir saņemtā atlīdzība no apdrošinātājiem par Pamūšas pamatskolu. 

Būtiskākie grozījumi pa nozarēm norādīti paskaidrojuma rakstā. Aizņēmumu saņemšana no 

Valsts kases tiek palielināta par 118 600 EUR, jo noslēgts jauns aizņēmuma līgums. Tika veikta 

pirmstermiņa atmaksa projektam “Ainava kā resurss”. Atlikums gada beigās tiek palielināts par 

77 100 EUR atbilstoši finansēšanas avotu izmaiņām un izdevumu samazinājumam.  

Ziedojumos gan ieņēmumos, gan izdevumos pieaugums par 6 134 EUR.  

M.Mediņš jautā par dabas resursu nodokļa atlikumu. I.Spurķe atbild, ka plānotais 

atlikums uz šo brīdi 333 000 EUR, ar grozījumiem palielinot izdevumus par 1 856 EUR, lai 

nodrošinātu lielgabarīta atkritumu akciju.  

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 

atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas 

novada domes 2023. gada 28. decembra saistošajos noteikumos Nr. 25 

"Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024. gadam"" 

apstiprināšanu". 

 

 

20.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, Bauskā. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: D.Stubure. 

Nekustamais īpašums ir pilnībā sadalīts 5 telpu grupās un visas telpu grupas reģistrētas 

zemesgrāmatā, līdz ar to zemesgrāmatā reģistrētā pašvaldības īpašuma tiesība uz nekustamo 

īpašumu dzēšama. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 
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"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Rīgas iela 14, Bauskā". 

 

 

21.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, Bauskā. 

 

(D.Stubure) 

 

Ziņo: D.Stubure. 

Nekustamais īpašums ir pilnībā sadalīts 19 telpu grupās un visas telpu grupas reģistrētas 

zemesgrāmatā, līdz ar to zemesgrāmatā reģistrētā pašvaldības īpašuma tiesība uz nekustamo 

īpašumu dzēšama. 

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

NOLEMJ: 
atbalstīt lēmuma projektu "Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu 

uz nekustamo īpašumu Ceriņu iela 3, Bauskā". 

 

 

 Sēdes vadītāja vietnieks A.Mačeks ierosina balsot vienā balsojumā par 22., 23., 24., 25., 

26., 27., 28., 29., 30., 31., 32., 33., 34., 35., 36., 37., 38., 39., 40., 41., 42., 43., 44., 45., 46., 47., 

48. un 49. lēmumu projektiem. 

 Komitejas locekļi piekrīt.  

 Lēmumus pieņem ar vienu balsojumu. 

 

Par lēmumiem balso: 

"PAR"  -  
8 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 15-1, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 
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23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai.  

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dvaru garāža 5", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai.  
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pamūšas garāža 1", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Mazstūrīši", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Gundegas", Mežotnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Dižkārkliņi", Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai.". 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-4, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, Pastališķi, 

Īslīces pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Centrs 16"-14, Pastališķi, Īslīces pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, Misā, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 4"-8, Misā, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

5"-6, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5"-6, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

5"-16, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 5"-16, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

6"-4, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 6"-4, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Misas kūdra 

7"-15, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Misas kūdra 7"-15, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Misas kūdra 16", Misa, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Stacijas ielā 4–

13, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Stacijas ielā 4?13, Misā, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Cīruļu ielā 5-13, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Čiekuru iela 5-

6, Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Čiekuru iela 5-6, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Pūpoli"-4, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Pūpoli"-4, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Svelmes"-7, 

Taurkalnē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Svelmes"-7, Taurkalnē, Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma - dzīvokļa Liepu ielā 13-17, Vallē, Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Rīgas iela 43A, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Rīgas iela 43A, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 
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43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, 

Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Kalna iela 1, Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Liepziedi", Bārbeles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma "Liepziedi", Bārbeles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Saulaine 21"-

24, Saulainē, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa "Saulaine 21"-24, Saulainē, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Mežagas 2", Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā iela 

20, Code), Codes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Lielceļmalnieki" (adrese: Mazā iela 20, Code), Codes pagastā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā 

īpašuma "Pamūšas garāža 3", Gailīšu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Zemzari"-38, 

Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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NOLEMJ:  atbalstīt lēmuma projektu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Zemzari"-38, Pilsrundāle, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

50.p. 

Par siltumenerģijas tarifa apstiprināšanu "Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā. 

 

(D.Šileika, A.Mačeks, G.Kalniņš, I.Pētersone, M.Mediņš) 

 

Ziņo: D.Šileika. 

Pamatojoties uz to, ka pašvaldības nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 29A, Vecumniekos 

tiek īstenots ES struktūrfondu projekts “Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā” un 

projekta nosacījumi paredz, ka ēka nevar būt apdzīvota, Bauskas novada pašvaldības iestāde 

“Vecumnieku apvienības pārvalde” ēkas iemītniekus izmitināja nekustamajā īpašumā 

“Jaunklīvi”, Vecumnieku pagastā. Ēkā “Jaunklīvi” siltumapgāde tiek nodrošināta ar sašķidrinātās 

gāzes apkuri, līdz ar to nepieciešams noteikt apkures tarifu atbilstoši gāzes patēriņa 1 m3, lai 

pakalpojumu saņēmēji veiktu norēķinus par siltumapgādi. Sagatavots lēmuma projekts par 

siltumenerģijas tarifa 4,32 EUR/m3 bez PVN apstiprināšanu no šī gada 1. decembra 

proporcionāli apsildāmajai platībai, ieskaitot apsildāmā kopīpašuma daļu, informāciju publicējot 

pašvaldības tīmekļvietnē un informatīvajā izdevumā. Pielikumā pievienots aprēķins, izmaksas 

atspoguļo faktiskās izmaksas, salīdzinot ar nekustamā īpašuma Rīgas ielā 29A, Vecumniekos 

apkures izmaksām, ēkā “Jaunklīvi” siltumapgāde būs nedaudz dārgāka.  

Plkst. 12.02 no sēdes aiziet deputāte L.Rimševica. 

A.Mačeks papildina, ka ēku apsilda radiatori ar kontroles mehānismu, ko katrs regulē pēc 

saviem ieskatiem, līdz ar to bija jāizvērtē vairāki aprēķini siltumtarifa noteikšanai, jo koeficienti 

likumā nav atrunāti; šis aprēķins atspoguļo faktiskās izmaksas.  

G.Kalniņš rosina lēmuma projektā precizēt, ka 4,32 EUR/m3, ir par izlietotās gāzes m3, jo 

var dažādi saprast.  

I.Pētersone precizē, vai pieļaujams, ka netiešās izmaksas neiekļauj. A.Mačeks atbild, ka 

iekļaujot šīs izmaksas, tarifs būs nesamaksājams, jo no 10 dzīvokļiem apdzīvoti ir tikai 3 

dzīvokļi, ēka ilgstoši nebija apdzīvota.  

M.Mediņš jautā, cik šobrīd aizņemto telpu. D.Šileika atbild, ka administrācijas ēkā 

apdzīvoti 3 dzīvokļi, otrs korpuss ir neapdzīvots; pieļauj iespēju ēku labiekārtot Ukrainas bēgļu 

uzņemšanai. 

Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
7 (Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Ināra 

Pētersone, Raitis Ābelnieks, Voldemārs Čačs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  (L.Rimševica) 

NOLEMJ: 

 

precizēt, ka 4,32 EUR/m3, ir par izlietotās gāzes m3,  

 

akceptēt ar labojumiem lēmuma projektu "Par siltumenerģijas tarifa 

apstiprināšanu "Jaunklīvi", Vecumnieku pagastā". 
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Sēdi beidz 2024. gada 21. novembrī plkst. 12.07. 

 

 

Pielikumā: Finanšu komitejas lēmumi Nr. 10, Nr. 11, Nr. 12, Nr. 13, Nr. 14 un Nr. 15 uz 10 lp.  

 

 

 

Komitejas vadītāja vietnieks      Aivars Mačeks 

 

 

     

Sēdes protokolētāja       Ieva Skujeniece 
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